

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: maandag 15 juli 2013 11:37
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

15 juli 2013

Nieuw op de RoSa-site

Leestip uit de RoSa collectie



Volg RoSa's leestip uit de rijke RoSa-bib collectie: *The Truth about Girls and Boys: Challenging Toxic Stereotypes About Our Children* - Caryl Rivers en Rosalind C. Barnett

Aanwinsten



De collectie van de RoSa-bibliotheek is een work in progress. Bekijk de nieuwste aanwinsten in de RoSa- bibliotheek, ingedeeld per thema.

In het nieuws

- [Huiselijk geweld minder bestraft \(De Standaard, 15/07/2013\)](#)
- [Abortuswet Texas goedgekeurd \(De Standaard, 15/07/2013\)](#)
- [Arrest geeft biologische vaders meer rechten \(De Morgen, 15/07/2013\)](#)
- [Le nom de maman, de papa ou des deux \(La Libre Belgique, 15/07/2013\)](#)
- [Pour les fans d'Hillary Clinton, 2016 c'est maintenant \(La Libre Belgique, 15/07/2013\)](#)
- [JK Rowling derrière un roman policier écrit sous pseudonyme \(Le Monde, 15/07/2013\)](#)
- [Women offenders 'afterthought' in rehabilitation plans \(BBC News, 15/07/2013\)](#)
- [The anti-choice backlash is cruelty couched as care \(The Guardian, 15/07/2013\)](#)
- [Women in the workplace: help mothers who need it the most | Mandy Lee \(The Guardian, 15/07/2013\)](#)
- [Too many women prisoners, MPs say \(The Independent, 15/07/2013\)](#)
- [Groot protest tegen strenge Texaanse abortuswet \(De Morgen, 14/07/2013\)](#)
- [Rechter vindt 'onweerstaanbare schoonheid' reden voor ontslag \(De Standaard, 14/07/2013\)](#)
- [Belèn, 11 jaar en zwanger - Kolet Janssen \(De Redactie, 14/07/2013\)](#)
- [Vrouwenbesnijdenis: we moeten de mensen wakker schudden \(Knack, 14/07/2013\)](#)
- [Les anti mariage pour tous s'invitent au défilé \(Libération, 14/07/2013\)](#)
- [JK Rowling revealed as author of The Cuckoo's Calling \(BBC News, 14/07/2013\)](#)
- [Government accused of 'assault' on the rights of women and minorities \(The Guardian, 14/07/2013\)](#)
- [XoJane.com editor Jane Pratt: 'Be willing to put yourself out there' \(The Guardian, 14/07/2013\)](#)
- [From the Brontë sisters to JK Rowling, a potted history of pen names \(The Guardian, 14/07/2013\)](#)
- [After I wrote about my rape, again | Sohaila Abdulali \(The Guardian, 14/07/2013\)](#)
- [Why Samantha Brick's 'I'm too pretty' franchise is looking good \(The Guardian, 14/07/2013\)](#)

- To have and to hold – but not necessarily to marry (The Guardian, 14/07/2013)
- Haifaa al-Mansour: 'It's very important to celebrate resistance' (The Guardian, 14/07/2013)
- Nadezhda Popova, WW II 'Night Witch,' Dies at 91 (The New York Times, 14/07/2013)
- What a Working Mother Wants (The New York Times, 14/07/2013)
- Baby's krijgen voortaan naam van papa, mama of allebei (De Morgen, 13/07/2013)
- Texas keurt extreem restrictieve abortuswet goed (De Morgen, 13/07/2013)
- Ierland laat beperkt abortus toe (De Standaard, 13/07/2013)
- 'Wurger van Boston' wás de dader (De Standaard, 13/07/2013)
- 'Oproep tot solidariteit van feministen met Mees is juist anti-feministisch' (De Volkskrant, 13/07/2013)
- Le sexisme sera plus sévèrement sanctionné (La Libre Belgique, 13/07/2013)
- "L'éducation les effraie" (La Libre Belgique, 13/07/2013)
- Le Texas adopte un des textes les plus restrictifs sur l'avortement (Libération, 13/07/2013)
- Will Kate Middleton's child one day study alongside girls like Malala? (The Guardian, 13/07/2013)
- Katie Roiphe: this much I know (The Guardian, 13/07/2013)
- Texas passes one of toughest anti-abortion laws in US (The Guardian, 13/07/2013)
- 'Texas thinks of women as second-class citizens – if it thinks we're citizens at all' (The Guardian, 13/07/2013)
- Is domestic violence a private matter because there's no CCTV at home? | Deborah Orr (The Guardian, 13/07/2013)
- Marriage, Ukrainian-style: Hopeful bachelors from all over the world head to Odessa in search of a wife (The Independent, 13/07/2013)
- My step-by-step programme for curing men of sexism (The Independent, 13/07/2013)
- After divisive debate, Texas Senate approves restrictive abortion measure (CNN, 13/07/2013)
- Iowa court reaffirms it was OK to fire 'irresistible' worker (CNN, 13/07/2013)
- The Tortured Mechanics of Eroticism (The New York Times, 13/07/2013)
- When Pregnancy Goes Horribly Wrong (The New York Times, 13/07/2013)
- Where Young Women Find Healing and Hope (The New York Times, 13/07/2013)
- Why Abortion Is Not Like Other Issues (The New York Times, 13/07/2013)
- Air Force General Takes Over Vastly Expanded Sexual Assault Office (The New York Times, 13/07/2013)
- Seksisme wordt strafbaar (De Morgen, 12/07/2013)
- Minister van Binnenlandse Veiligheid VS stapt op (De Morgen, 12/07/2013)
- Malala: "De taliban zijn bang voor vrouwen" (De Morgen, 12/07/2013)
- Marianne Vos start petitie om Tour te kunnen rijden (De Morgen, 12/07/2013)
- Schoonfamilie van Afghaans mishandeld meisje alweer vrij (De Morgen, 12/07/2013)
- Na 50 jaar mogelijk doorbraak in zaak Boston-wurger bereikt (De Morgen, 12/07/2013)
- Familie die Afghaanse tienerbruid mishandelde alweer op vrije voeten (De Standaard, 12/07/2013)
- Seksisme wordt nu ook strafrechtelijk vervolgd (De Standaard, 12/07/2013)
- Amerikaanse minister van Binnenlandse Veiligheid stapt op (De Standaard, 12/07/2013)
- Human Rights Watch: Ierse abortuswet laat vrouwen vallen (De Wereld Morgen, 12/07/2013)
- Seksisme is vanaf vandaag strafbaar (De Redactie, 12/07/2013)
- Malala tot VN: "Taliban zijn bang voor vrouwen" (De Redactie, 12/07/2013)
- Taliban-slachtoffer Malala spreekt VN toe: 'Boeken en pennen zijn krachtigste wapens' (Knack, 12/07/2013)
- Corruptie in Zimbabwe: zelfs betalen als je schreeuwt tijdens bevalling (Knack, 12/07/2013)
- Avortement : les drames à répétition poussent l'Irlande vers l'assouplissement (Libération, 12/07/2013)
- Malala lance à l'ONU un appel à «l'éducation pour tous les enfants» (Libération, 12/07/2013)
- Une pub lave le foot allemand au féminin (Libération, 12/07/2013)
- Taiwan: Sanitary pad scheme 'to help women conceive' (BBC News, 12/07/2013)
- 'No quick fix' for Luton sex trade problem, says charity (BBC News, 12/07/2013)
- A scientist's view: why I'm an equalist and not a feminist (The Guardian, 12/07/2013)
- Sue Biggs, RHS: 'It's a confidence issue, about daring to dream' (The Guardian, 12/07/2013)
- The full text: Malala Yousafzai delivers defiant riposte to Taliban militants with speech to the UN General Assembly (The Independent, 12/07/2013)
- After Malala, Pakistan's girls pursue education mission (CNN, 12/07/2013)
- Fired for being too attractive? Iowa court says it's legal (The Globe and Mail, 12/07/2013)
- Video: Pakistan's Malala celebrates 16th birthday with emotional UN speech (The Globe and Mail, 12/07/2013)
- 'They thought that the bullet would silence us': Malala addresses UN Youth Assembly (The Globe and Mail, 12/07/2013)
- The Taliban wanted Malala's silence, but gave her a megaphone instead (The Globe and Mail, 12/07/2013)
- Frauenhaus völlig überlastet (Süddeutsche Zeitung, 12/07/2013)



Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.

POWERED BY [PHPLIST](#) v 2.10.13, © [TINCAN LTD](#)